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Studentenhuizen Gent  –  Vandalismepreventie

Uit verschillende persartikelen blijkt dat het van-
dalisme onder de Gentse studenten is toegenomen.

Vooral de buren van de Gentse studentenhuizen
Vermeylen en Fabiola hebben last van vandalisme.
Het straatvandalisme is uiteraard een zaak voor de
politie. Voor de toestanden in de homes is echter
het rectoraat verantwoordelijk en ook binnen deze
kamers is de toestand onaanvaardbaar. In home
Fabiola is er geen nachtwaker, zodat iedereen er

binnen en buiten kan lopen en kan doen wat hij
wil. Volgens de studenten komen zelfs drugsdealers
in de hall hun zaken afhandelen.

1. Waarom worden er geen maatregelen genomen
om aan deze toestand een einde te stellen ?

2. Waarom wacht de rector nog steeds om het
gerecht in te schakelen ?

Antwoord

Het komt de universitaire overheid zelf toe om in
voorkomend geval passende maatregelen te tref-
fen. In dat kader heeft de de heer rector van de
Universiteit Gent mij volgende informatie ver-
strekt.

"Vooreerst wordt er in de vraag gesteld dat in
home Fabiola iedereen binnen en buiten kan lopen
en doen wat hij wil, omdat er geen nachtwaker is.
Het is inderdaad zo dat er in home Fabiola geen
nachtwaker is, maar dit impliceert geenszins dat de
toegang tot dit studentenverblijf vrij zou zijn. De
buitendeur is in principe steeds gesloten en enkel
de homebewoners beschikken over een sleutel van
deze deur. Bezoekers moeten aanbellen en kunnen
aan de deur afgehaald worden door de homebewo-
ner die hen verwacht.

Wat de vraag naar maatregelen betreft, zijn werken
in uitvoering (die momenteel nog stilliggen omwil-
le de mogelijke geluidshinder tijdens de blok- en
examenperiode) waarbij het hele terrein voor
home Fabiola wordt omheind en de toegang zou
voorbehouden worden aan studenten in het bezit
van een sleutel, volgens hetzelfde principe als voor
de toegangsdeur. Bovendien wordt onderzocht de
betrokken toegangsdeur met toegangscontrole
door middel van een kaartsysteem uit te rusten.
Deze maatregelen stuiten echter op tegenzin van

bepaalde studenten, omdat deze maatregelen de
sociale contacten zouden verhinderen en sommi-
gen zelfs vrezen dat het toegangscontrolesysteem
zou misbruikt worden om het gaan en komen van
studenten te controleren. Dit is uiteraard geenszins
de bedoeling.

Wat de vraag betreft waarom ik het gerecht niet
inschakel, wil ik erop wijzen dat indien sancties
zouden dienen genomen ten aanzien van RUG-stu-
denten, de Universiteit opteert allereerst via het
eigen tuchtreglement voor studenten de betrokke-
nen tot de orde te roepen. Indien het om criminele
feiten gaat, veroorzaakt door derden, zal ik geens-
zins aarzelen het gerecht hiervoor in te schakelen.

Bovendien wil ik erop wijzen dat in het kader van
het "project Overpoort", een preventieproject met
betrekking tot de hele buurt in een samenwerking
tussen de verschillende politiediensten en de dien-
sten van de Stad Gent, de betrokken diensten van
de Universiteit Gent hun volledige medewerking
hebben verleend aan de uitwerking van dit project
en dat er ook uitstekende contacten bestaan tussen
de verantwoordelijken van de Universiteit Gent en
de leden van het projectteam."


